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Protokół nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 27 maja 2024 r.,  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzył o godz. 17:04 Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Mosinie Ziemowit Maląg. W obradach udział wzięli członkowie Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

oraz goście, zgodnie z listami obecności, które znajdują się w materiałach 

komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Radna Jolanta Szymczak zgłosiła i zarekomendowała kandydaturę radnej 

Elżbiety Jareckiej na Przewodniczącą Komisji Ochrony Środowiska, 

Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa. 

Radna Elżbieta Jarecka wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję 

przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie. 

Radny Ryszard Rybicki zgłosił i zarekomendował kandydaturę radnego 

Jerzego Falbierskiego na Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, 

Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa. 

Radny Jerzy Falbierski wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 

przewodniczącego wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie. 

W związku z tym, że w wyniku przeprowadzonego głosowania 

za kandydaturą radnego Jerzego Falbierskiego oddano 2 głosy, 

a za kandydaturą kandydaturę radnej Elżbiety Jareckiej oddano 5 głosów 

(1 radny wstrzymał się od głosu), Komisja Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa wybrała na przewodniczącą wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie radną Elżbietę 

Jarecką. 

W związku z takim wynikiem głosowania, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Mosinie Ziemowit Maląg przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącej 

Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

Elżbiecie Jareckiej. 

Radny Mateusz Fabisiak zgłosił kandydaturę radnego Macieja Pateli 

na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa. 

Radny Maciej Patela wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję zastępcy 

przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Komisja Ochrony Środowiska, 

Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa wybrała na zastępcę 
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przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie radnego Macieja Patelę – 7 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie gminy Mosina w roku 2024, który znajduje się 

w materiałach komisji.  

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn przedstawienia propozycji zmiany uchwały w sprawie określenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie gminy Mosina w roku 2024; 

− kosztów leczenia zwierząt; 

− zgodności proponowanych zmian z analogicznymi przepisami 

obowiązującymi na terenach innych gmin; 

− procedur obowiązujących podczas ucieczki konia. 

Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg, radna Jolanta Szymczak 

i radny Marcin Paetz. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 1 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie gminy Mosina w roku 2024. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka przedstawił prezentację pn. „Gospodarka odpadami komunalnymi. 

Porównanie roku 2023 i okresu i-IV 2024”, a następnie materiały dotyczące 

kosztów gospodarki odpadami komunalnymi w roku 2023 i w pierwszych 

4 miesiącach 2024 r., które znajdują się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− możliwości identyfikacji pochodzenia odpadów komunalnych w punkcie 

przeładunkowym odpadów komunalnych w Luboniu; 

− wpływu wyodrębnienia frakcji popiołów na gospodarkę odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Mosina; 

− problemu wywożenia odpadów komunalnych z mieszkań 

w niedokończonych budynkach w miejsca do tego nieprzeznaczone; 

− problemu elektrośmieci; 
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− możliwości zmiany metody obliczania opłaty za odbiór odpadów 

komunalnych od zużycia wody i możliwości powierzenia AQUANET-owi jej 

rozliczania; 

− problemu wywożenia odpadów poremontowych w miejsca do tego 

nieprzeznaczone; 

− stanu prac nad nowym Punktem Selektywnej Zbiórki odpadów 

Komunalnych; 

− wprowadzanych programów pilotażowych systemów kaucyjnych; 

− możliwości przyjmowania złomu przez obecny PSZOK; 

− odpadów komunalnych nieprzyjmowanych przez PSZOK i możliwości 

wprowadzenia pośrednictwa w odbiorze tego rodzaju odpadów; 

− odpadów wielkogabarytowych i elektrośmieci oraz możliwości dania im 

„drugiego życia”; 

− istoty „drugiego życia” odpadów komunalnych; 

− potrzeby współpracy Gminy Mosina z innymi podmiotami w usuwaniu 

odpadów komunalnych z terenów niebędących własnością Gminy Mosina. 

Udział w niej wzięli: radna Jolanta Szymczak, radny Zbigniew Grygier, 

radny Jerzy Falbierski, radna Elżbieta Jarecka, radny Ziemowit Maląg 

i radny Maciej Patela. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław Łucka oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosław 

Łucka zadeklarował comiesięczne przekazywanie informacji z zakresu 

gospodarki odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca obrad Elżbieta Jarecka wyraziła przekonanie, że Komisja 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

wypracuje sposób pracy nad tym tematem. 

Żaden z członków Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa nie zgłosił pytań do wykonania budżetu Gminy Mosina 

za rok 2023 w zakresie kompetencji Kierownika Referatu Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Radosława Łucki. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

„Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2025-2034”, który znajduje się 

w materiałach komisji. Zaproponował przy tym zorganizowanie spotkania 

w sprawie „Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2025-2034” i Planu 

Ogólnego. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− propozycji spotkania w sprawie „Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 

2025-2034” i Planu Ogólnego; 
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− wykonawcy „Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2025-2034” i jego 

doświadczenia w sporządzaniu tego rodzaju strategii oraz wykonawcy 

Planu Ogólnego; 

− potrzeby wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 

2025-2034”. 

Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg i radna Elżbieta Jarecka.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 2 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

„Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2025-2034” wraz z autopoprawką.  

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura 

wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem 

przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Kokotek”, obejmującego część 

miasta Mosina, który znajduje się w materiałach komisji.  

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− projektu budowlanego „Kokotka”; 

− wysokości dofinansowania do przebudowy „Kokotka”; 

− przeznaczenia „Kokotka” i pałacu „Budzyń”; 

− wskazania, czy teren wokół pałacu „Budzyń” jest objęty ochroną 

konserwatora zabytków. 

Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg, radna Elżbieta Jarecka, 

radny Ryszard Rybicki, radny Mateusz Fabisiak i radny Zbigniew 

Grygier. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 3 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Kokotek”, obejmującego część 

miasta Mosina. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura 

wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem 

przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego część miasta Mosina 

w rejonie parku Budzyń, który znajduje się w materiałach komisji.  
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W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− mieszkańców pałacu „Budzyń”, ich liczby i możliwości wyprowadzenia ich 

z tego budynku; 

− rodzaju mieszkań w pałacu „Budzyń”; 

− terenu pod lokalizację amfiteatru. 

Udział w niej wzięli: radny Ryszard Rybicki, radna Jolanta Szymczak, 

radny Marcin Paetz, radny Zbigniew Grygier i radna Elżbieta Jarecka. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst oraz Kierownik Referatu Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 4 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego część miasta Mosina 

w rejonie parku Budzyń. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura 

wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem 

przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Mosina – rejon ul. Harcerskiej część 

południowa”, obejmującego część miasta Mosina, który znajduje się 

w materiałach komisji.  

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek nr 5 dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pn. „Mosina – rejon ul. Harcerskiej część 

południowa”, obejmującego część miasta Mosina. 

Prowadząca obrady Elżbieta Jarecka zwróciła uwagę, że 5 tysięcy złotych 

na ekspertyzy nie zostały wykorzystane w 2024 r. i zapytała o przyczyny 

braku „wyzerowania” tej kwoty. 

Odpowiedzi w powyższej sprawie udzielił Kierownik Referatu Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa Miłosz Sura. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst zapytał członków 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

o ich chęć reprezentowania Gminy Mosina w Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego „Schronisko dla zwierząt”. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli: radna Jolanta 

Szymczak, radna Elżbieta Jarecka i radny Ziemowit Maląg, ustalono, 

że najbardziej właściwą osobą reprezentującą Gminę Mosina 

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Schronisko dla zwierząt” będzie 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 
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WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA, 

PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I BEZPIECZEŃSTWA: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności na terenie gminy Mosina w roku 2024. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do opracowania „Strategii Rozwoju Gminy Mosina na lata 2025-2034” 

wraz z autopoprawką. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Kokotek”, obejmującego 

część miasta Mosina. 

4. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego część miasta 

Mosina w rejonie parku Budzyń. 

5. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Mosina – rejon ul. 

Harcerskiej część południowa”, obejmującego część miasta Mosina. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:10.  

protokołował przewodniczył przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Ziemowit Maląg (-) Elżbieta Jarecka 


